
Protokoll Styrelsemöte Blekinge OF

Datum: 2023-11-20
Plats: Karlsnäsgården

Närvarande:
Lennart Smedenmark Ronneby OK (ordf)
Anders Sundelin OK Orion (v. ordf)
Annika Josefsson OK Orion (kassör)
Christian Lindblom Stigmännen Karlshamns OK (ungdom)
Cissi Lingerud OK Skogsfalken (utbildning & MTB-O)
Lars Svensson OK Vilse 87 (tävling & arrangemang)

Ej närvarande:
Olof Ingemarsson Karlskrona SOK

Agenda

1 Mötets öppnande.
2 Dagordningen.
3 Föregående mötesprotokoll.
4 AP-lista-uppföljningar.
5 Rapporter/skrivelser
6 Inlämnade motioner.
7 Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan inför årsmöte.
8 Övriga frågor.
9 Nästa möte 2024-01-22.
10 Avslutning.
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§1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§2 Dagordningen godkändes.

§3 Protokoll från föregående styrelsemöte gicks igenom och lades till
handlingarna.

§4 Inga AP finns att följa upp.

§5 Lennart rapporterade från ordförandekonferens1 18-19 nov:
● Stort fokus på hur vi blir fler orienterare (målet 150 tusen aktiva till

2030). Det bör finnas stora möjligheter att hitta “aktiva vuxna.”
● Förslaget om sammanslagning av distrikten har nu officiellt lagts

ner av SOFT.
● ORingen Åre slutade på minus 3 MSEK, vilket belastade bolaget.

Arrangörsklubbarna fick sin avtalade del. SOFT och ORingen AB
menar att man lärt sig mycket av denna resan, och kommer att vara
betydligt noggrannare med planering, förstudier och
avtalsskrivning i framtida ORingen. Från och med Jönköping 2025
så kommer anmälan att ske via Eventor.

● RF-SISU ändrar 2024 rutiner för ekonomiskt stöd till
specialidrottsförbund2. I princip en återgång till de gamla reglerna
för verksamhetsstöd.

Anders rapporterade från SDF-konferens 17-18 nov:
● RFs tillförordnade ordförande Anna Iwarsson rapporterade om

planen efter RIM, samt lyssnade in på diskussioner under hela
mötet.

● RF ser över hur man kan underlätta föreningsadministration och
kommer även att se över en gemensam utbildningsplattform (oklart
i nuläget hur detta står sig gentemot SOFTs nya
utbildningsplattform)

● Fokusområden för projektpengar kommer att vara:
○ Barn- och ungdomsidrott
○ Rörelsesatsning
○ Idrott för 65+ (aktiva seniorer)
○ Idrott för funktionsnedsatta

2 https://www.rfsisu.se/distrikt/blekinge/bidrag-och-stod/stod-till-idrottsforbund/sdf-stod

1 https://tinyurl.com/soft-ordf-konf-2023

https://www.rfsisu.se/distrikt/blekinge/bidrag-och-stod/stod-till-idrottsforbund/sdf-stod
https://tinyurl.com/soft-ordf-konf-2023
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● Det finns fortfarande återstartsstöd att söka hos RF-SISU under
2024. Intresserade klubbar uppmanas att prata med er konsulent.

Lasse rapporterade från Tävlingskonferens3 18-19 nov:
● Uppföljning av, och mycket diskussioner kring, beslutet om lika

beräknade segrartider i klasserna.
● Förslag från konferensen till SOFTs styrelse att startavgifterna som

infördes vid den generella dispensen 1 juli, ska bli permanenta
under 2024.

● Gotlands OF meddelar att det den 24 januari blir ett videomöte
kring GM, där ansvariga ungdomsledare uppmanas delta.
Arrangören kommer inte att kunna ombesörja busstransporter på ön
för alla deltagare, då skolan som var tilltänkt som logi inte är
tillgänglig. Mer detaljer, samt formell kallelse, kommer via mail.

● Det finns fortfarande många luckor i tävlingsprogrammet 2025
avseende SM och Swedish League.

Ungdom (Christian):
● Blekingecup och U-seriefinal är genomförda, priser utdelade.
● Ungdomskonferens kommer att bli på lördag, en heldag där SISU

står för första halvan, och traditionella konferensen sker efter
lunch.

Kassör (Annika):
● Kostnader för Hällevik är inskickade
● Visma Förening läggs ner vid årsskiftet - Annika kommer att

beställa Visma e-Ekonomi istället, och för över all data i god tid
innan bokslutet vid årsskiftet.

● Lennart gick igenom ett förslag på ny fördelning av kostnader för
ungdomsaktiviteter inför budget 2024. Styrelsen diskuterade och
godkände förslaget efter mindre ändringar.

Utbildning (Cissi):
● Banläggarutbildning genomförd med gott resultat. Styrelsen

beslutade att arvodera Ulf J 1500 kr för nedlagd tid samt
rese-ersättning (Anders B var sjuk, och kunde inte delta som
planerat).

● Cissi kommer att samla in synpunkter från deltagarna. Anders
skickar tidigare använd enkät till Cissi som underlag för frågorna.

● Konferenserna är påbörjade, och Cissi ombesörjer rapportering i
IdrottOnline så SISU blir Anordnare.

MTB-O (Cissi):
● Under 2024 kommer Småland-Skåne-Blekinge att försöka

samarbeta kring MTB-O-arrangemang, ex. dubbeltävlingar med

3 https://www.orientering.se/forening/arrangor/dokument-stod/utbildning-traffar/tavlingskonferensen/

https://www.orientering.se/forening/arrangor/dokument-stod/utbildning-traffar/tavlingskonferensen/
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aktivitet på lördagskvällen. Allt för att försöka få in nya till
sporten.

§6 Motioner till förbundsmötet4 inlämnade av Blekingeklubbar (5 st av OK
Orion) gicks igenom.
Styrelsen föreslår bifall till motionerna om:

● Färger som namn på öppna banor
● Bättre system för att bestämma banlängder
● Lättare tävlingsklasser för vuxna

Styrelsen föreslår avslag på motionerna om:
● Slopa kravet på 15000-del
● Möjlighet till reducerat klassutbud

§7 Ordförande uppmanade sektionsansvariga att skicka in
verksamhetsberättelse och verksamhetsplan innan 31 dec 2023. Årsmötet
arrangeras av Karlskrona SOK den 14 februari 2024.

§8 Övriga frågor:
● Blekinge OF noterar att Emma Martner, tidigare Stigmännen och

Skogsfalken, numera är utsedd till förbundskapten för
juniorlandslaget.

● Programmet är klart 2024 för Blekingetävlingarna (finns i Eventor)
● Årets tävlingar i Blekinge lockade ca 8700 deltagare, ungefär som

tidigare år
● För HittaUt har vi ökat något, till 8400 deltagare sammanlagt på

alla tre områden i Blekinge. För Sverige i stort har det varit en liten
nedgång i antal deltagare.

● Arrangörer av Naturpass uppmanas att registrera antalet sålda.
Lennart kommer att följa upp detta med berörda klubbar.

§9 Nästa möte är den 22 jan 2024.

§10 Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

4 https://www.orientering.se/utova-och-folj/om-soft/forbundet/forbundsmote/


